
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia komisie financovania, správy majetku a podnikateľskej 

činnosti konanej dňa 21.01.2020 v Močenku 

 

 

Prítomní:       Ing. Veronika Kollárová - členka komisie 

                          Ing. Janka Tóthová     - členka komisie 

                          Mgr. Jana Dičérová  - členka komisie 

    Branislava Kohútová  - členka komisie 

    Peter Tóth   - člen komisie 

               Ing. Lucia Hambalková - prednostka obecného úradu  

 

Ospravedlnení:  Ing. Marek Mesároš    - predseda komisie 

 

Neprítomní:   Ing. Karol Velčický  - člen komisie  

 

 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Čerpanie rozpočtu obce k 31.12.2019 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti otvorila členka  

komisie Ing. Veronika Kollárová, ktorú vedením zasadnutia komisie poveril Ing. Marek 

Mesároš, ktorý sa zo zasadnutia ospravedlnil.  

Ing. Veronika Kollárová privítala prítomných členov komisie  a oboznámila ich s hlavnými 

bodmi rokovania. Program zasadnutia finančnej komisie bol jednohlasne schválený.  

 

2. Čerpanie rozpočtu k 31.12.2019 

Starosta obce informoval prítomných členov komisie o čerpaní rozpočtu obce k 31.12.2019. 

K čerpaniu rozpočtu obce k 31.12.2019 nemali členovia finančnej komisie námietky, 

predložený materiál zobrali na vedomie a obecnému zastupiteľstvu taktiež odporúčajú 

zobrať predložený materiál na vedomie. 

 

3. Rôzne 

Starosta obce informoval prítomných členov komisie o návrhu komisie územného plánovania 

a investičnej činnosti, aby finančná komisia pri žiadostiach o odkúpenie obecných pozemkov 

navrhovala predajnú cenu za m
2
. Pri veľkých výmerách pozemkov komisia územného 

plánovania a investičnej činnosti navrhuje, aby sa cena stanovovala na základe znaleckého 

posudku a cena sa približovala k trhovým cenám, tzn. k cenám za koľko sa predávajú bežne 

pozemky v obci.  

Členovia finančnej komisie zobrali návrh na vedomie. 



Starosta obce informoval prítomných členov komisie o liste od občianky Gertrúdy 

Kompasovej, v ktorom sa sťažovala na situáciu ohľadom presťahovania močenskej pobočky 

Slovenskej pošty do Hornej Kráľovej. Starosta obce uviedol, že vedúcim zamestnankyniam 

Slovenskej pošty boli navrhnuté viaceré priestory v obci, ale ani jeden priestor im z hľadiska 

bezpečnosti nevyhovoval, z tohto dôvodu sa vedenie Slovenskej pošty rozhodlo na dobu 

rekonštrukcie budovy obecného úradu presťahovať pobočku močenskej pošty do Hornej 

Kráľovej. 

 
 

4. Záver 

Na záver Ing. Veronika Kollárová, členka komisie financovania, správy majetku a 

podnikateľskej činnosti poďakovala prítomným za účasť  a spoluprácu na zasadnutí komisie. 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Hambalková 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                         Ing. Veronika Kollárová 

                                                                                         členka komisie  

 

 
 


